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RG.0012.08.2019  

Protokół Nr 8/19 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  

odbytego w dniu 20 sierpnia 2019 roku. 

 
 

Porządek posiedzenia:  

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

II. Przyjęcie porządku obrad.  

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję.  

V. Wolne wnioski i zapytania.  

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 

Ad. I.   

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 902 a zakończyła o 1040. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Z - ca Przewodniczącej Komisji Dorota 

Borys, która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na 

posiedzeniu. Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność 

obrad (w chwili otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4). 

Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Ad. II. 

Z - ca Przewodniczącej Komisji Dorota Borys przedstawiła proponowany 

porządek obrad. Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji.  

Ad. III.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania.  

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy przedstawiła Zastępca Wójta Izabela Szałaj. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  
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Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy przedstawiła Zastępca Wójta Izabela 

Szałaj. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie powołania zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników sądowych przedstawił inspektor ds. obsługi rady gminy 

Piotr Chodur. 

Komisja do składu zespołu opiniującego kandydatów na ławników sądowych 

zaproponowała radnego Edwarda Wermińskiego. W głosowaniu propozycję 

przyjęto – 3 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Projekt uchwały, uwzględniając zgłoszoną propozycję kandydatury, został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.  

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem na lata 2019-2029 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

W trakcie rozpatrywania projektu uchwały rozwinęła się dyskusja na temat złej 

jakości wody dostarczanej mieszkańcom. 

Komisja wystąpiła z wnioskiem o opracowanie harmonogramu płukania 

końcówek sieci (hydrantów) i jego realizację oraz o wyznaczenie osoby 

odpowiedzialnej za wykonanie tych czynności.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2019 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radny Edward Wermiński poruszył temat scalania gruntów na terenie gminy. 

Zapytał jak wygląda ta sprawa. 

Z –ca wójta gminy Izabela Szałaj wyjaśniła, że sprawami scalania gruntów 

zajmuje się starostwo powiatowe, dlatego nie można  udzielić informacji na ten 

temat. 

Radna Marzena Garbacz zwróciła się o dokonanie przeglądu drogi w Dąbrowie 

Rzeczyckiej (przez wieś), której pobocza są pozarywane i zniszczone. W okresie 

zimowym droga może ulec dalszemu zniszczeniu. 

Radna Marzena Garbacz zwróciła uwagę na trudności związane z dostaniem się 

mieszkańców Kępy Rzeczyckiej na wyremontowany peron kolejowy od strony 

tej miejscowości. Obecne rozwiązanie powoduje konieczność dużego 

nadkładania drogi do peronu. W tej sprawie mieszkańcy wystosowali wniosek do 

urzędu gminy o podjęcie starań w celu  rozwiązania tego problemu. Należałoby 

jak najszybciej zwrócić się do kolei z pismem, aby zdążyć przed planowanym 

ogrodzeniem peronu uniemożliwiającym w późniejszym czasie zmianę 

lokalizacji dojść do peronu. 

Z –ca wójta gminy Izabela Szałaj powiadomiła, że w tej sprawie zostało 

skierowane pismo do kolei państwowych. Obecnie pismo zostanie ponowione.  

Z-ca przewodniczącej komisji Dorota Borys w imieniu mieszkańców Radomyśla 

n/Sanem z ulic: Lubelska, Kościuszki, Małego Rynku i Osiedla Słonecznego 

wystąpiła z wnioskiem o podjęcie starań zmierzających do umożliwienia 

korzystania z przystanku na ul. Lubelskiej przewoźnikowi PKS. Udostępnienie 

przystanku znacznie ułatwiłoby  funkcjonowanie mieszkańców tych ulic, 

korzystających z tego przystanku. 

Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Rafał Czajkowski poinformował, że zaplanowana do realizacji w ramach 

realizacji projektu gminnego programu Nowa Inicjatywa dla Odnowy Wsi 

inwestycja polegająca na budowie tzw. sceny sferycznej w Rzeczycy Długiej nie 
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dojdzie do skutku, ze względu na brak chętnych wykonawców do zrealizowania  

zadania.  

Ad. VI.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

            Z-ca Przewodniczącej Komisji  

   Dorota Borys 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 


